
    
Referat bestyrelsesmøde den 17. august 2023 i Dansk 

Vandrelaug Silkeborg     25. august 2023  

  

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 26. juni 2023 

Godkendt 

2. Økonomi og statistik over afholdte vandretur i 2023 ved Henning  

Der er gennemført 47 vandreture og andre arrangementer i 

perioden 1. januar – 13. august 2023 med et gennemsnit på 26 

deltagere pr. tur/arrangement. Henning gennemgik foreningens 

økonomi og der er p.t. en kassebeholdning på ca. 24.000 kr.      

 

3. Statistik over medlemsudviklingen i afdelingen ved Aage 

Der er 150 medlemmer p.t. Vi har i 2023 fået 35 nye medlemmer 

og 27 medlemmer har meldt sig ud.  

4. Forslag til vedtægtsændringer 
Styrelsen har udsendt materiale vedr. forslag til vedtægtsændringer 

i høring blandt afdelingsformændene. 

  
Det udsendte materiale omfatter: 

  
• Kort beskrivelse af Styrelsens tanker bag forslagene til 

ændringerne. 
• Forslagene til vedtægtsændringer er indsat i de gældende 

vedtægter, så sammenhængen fremgår. 
• Ny beregningsmodel for antal delegerede til landsmødet. 

  
Evt. kommentarer til forslagene til vedtægtsændringer sendes til 

sekretariatet senest mandag den 21. august kl. 10.00. 
  

Til orientering vil Styrelsen på deres møde den 29. august behandle 
evt. modtagne kommentarer. På informationsmødet til formændene 

dagen efter den 30. august, vil Styrelsen give en 

tilbagemelding/status. 

Materialet er vedhæftet dagsorden.  



    
Forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået og Runa sørger 

for, at bestyrelsens bemærkninger sendes ind til Sekretariatet.  

5. Særlige arrangementer i 2023 og 2024  

Status for deltagelse på Outdoor Festival den 1. – 3. september 2023 

- Bemanding af stand ved Bodil 

- Vandretur den 3. september ved Aage    

Runa kontakter arrangør ang. mere specifikke oplysninger 
vedrørende foreningens deltagelse på stand gennem hele 

festivalen. Siden bestyrelsesmødet er der blevet sendt 
informationsmateriale ud, som er videresendt til hele 

bestyrelsen. Bodil er i gang med at udarbejde en vagtplan for 

bemanding af standen, som sendes ud til bestyrelsen snarest.   

Medlemsaften den 12. oktober kl. 18.00 ved Senzone. Det er Lene Bro, som 
står for arrangementet. Til bestyrelsesmødet vil der være en nærmere 

beskrivelse af arrangementet.  

Arrangementet er lagt ind i turdatabasen.   

Juletur den 9. december – Henning står for vandreturen. Runa og ?? står for 

forplejning m.m. i Lunden.    

Runa og Bodil står for forplejningen i Lunden.  

Vandreferie 2024 - Fossdalen i Nordjylland ved Birgitte 

- Bestyrelsen valgte på sidste bestyrelsesmøde at satse på 
den 24., 25. og 26. maj med Birgitte, Aage og Toni som turledere. 

 
- Planlæggere/budget til Fossdalen:  Runa og Birgitte. 

- Madindkøb: Anna og Bodil. 
 

Efter bestyrelsesmødet er Birgitte blevet kontaktet af stedet, hvor 

vi skulle bo, om at det ikke længere er muligt at leje. Så punktet 

tages op på næste bestyrelsesmøde for at afklare, hvor vandreferie 

så skal gå hen i 2024.   



    
6. Nyt fra turplanlægning ved Aage herunder fastsættelse af turledermøder 

for resten af 2023 

Næste turledermøde er tirsdag den 5. september kl. 18.00. I forbindelse 
med at Vandreliv ikke længere kommer i papirudgave og vi derfor ikke 

er afhængig af deadline til bladet, blev det besluttet, at turene lægges 

ind i turdatabasen 2 måneder inden turstart.   

7. Forslag fra formanden om opbakning fra bestyrelsen til at stille op som 
kandidat til styrelsen på landsmødet i november. Det fremgår af 

foreningens vedtægter § 7.9; at valgbare er landsmødedeltagerne samt 
kandidater opstillet af en afdelingsbestyrelse senest 15. september. 
Formanden vil på mødet uddybe forslaget.   

 

Formanden uddybede baggrunden for sit kandidat og bestyrelsen 
bakkede op om det.  

 

8. Vidensdeling om brug af facebook og turdatabasen 

Der er afsat en halv time til at dele viden om f.eks. lægge billeder ind på 

facebook, som andre har sendt til en, finde frem til GPS-koordinatorer til 

brug i turdatabasen m.v.   

Aage og Anna viste hvordan vi finder adresser ved brug af GPS 

og hvordan man bruger billeder i Facebook.      

9. Eventuelt   

Der var ikke noget til punktet andet, end at næste 

bestyrelsesmøde er den 16. oktober kl. 17.00 i Lunden.  

Referent Bodil.  

 

   

 

 
 
  


